



# Styrelsemöte 2025-03-26

---

**Tid och plats: 18:00-21.00 på Martin Stattins jobb**

**Närvarande ledamöter:** Johanna Bygdell, Lollo Engberg, Anita Galin, Björn Larsson, Ulf Lindahl, Kicki Lindström och Martin Stattin

## 1. Mötet öppnas

Ordförande Björn Larsson förklarade mötet öppnat.

## 2. Godkännande av dagordning

Ärendelistan godkändes.

## 3. Protokolljusterare

Anita Gahlin valdes till justerare för mötet.

## 4. Föregående mötesprotokoll

Protokoll från konstituerande möte 2025-03-10 gicks igenom. Inget särskilt noterades.

## 5. Styrelsen 2025

### *Allmänt om styrelsearbetet*

Presentationsrunda för varandra inom styrelsen, inkl. "Checka in på mötet" (lite roliga frågor för att lära känna varandra). Allmänna diskussioner om vad styrelsearbetet kommer att ge och vad man kan bidra med. Huvuduppgift för styrelsen: att förvalta föreningens ekonomi på ett seriöst sätt. Årssnurra för HOK och styrelsearbetet, särskilt för ekonomin, behöver diskuteras. Vi måste t.ex. ha bättre kontroll över vilka bidrag vi kan/ska/bör söka. Kommunikationsformer inom styrelsen diskuterades. Mailutskick är bra för t.ex. kallelser, bilagor etc. Whatsapp föreslås för snabbare dialoger. Martin ordnar en Whatsappgrupp.

### *Bemanning av vissa kommittéer*

Detta är en av de viktigaste frågorna för styrelsen just nu. Kartansvarig och ansvarig för markkontakter saknas. Flera specifika personer föreslås och ska tillfrågas. Ungdomskommittén är också viktig att utveckla. Även ungdomar är lämpliga att ta in i ungdomskommittén. Lämpligt att sedan lyfta detta på träningsupptakten 12 april. Möjligen bör vi dela upp ungdomskommittén i två delar, "tränargrupp" och "ungdomsgrupp". Även trivselgruppens uppdrag kan behöva ses över och möjligen byggas in i detta. Brobyggarna och ÅOF's ungdomskommitté ingår också i översynen.

Successivt bör vi se över föreningens kommittéer och diskutera framtida arbetssätt. Bättre dialog med kommittéerna/ansvariga behövs. Styrelsen ska inte detaljstyra deras arbete, men gärna ge goda förutsättningar och bolla idéer.

## 6. Ekonomisk rapport

### *Budget 2025*

Johanna hade en genomgång av budgeten för styrelsen ledamöter. Det har blivit bättre kontroll på ekonomin efter uppdelningen i "projekt". Intäkterna/vinsterna för Härnö Trail och för USM2024 har varit svåra att budgetera korrekt. Vi diskuterade kortfattat hur vi kan jobba med budget i klubben framåtriktat.

### *Buss till Swedish league 31 maj*

Offert för busshyra á c:a 11.000 kr har inkommit. Även ev. gemensam middag diskuteras.

### *Tävlingsresorna 4-6 april resp. 5-8 juni.*

Minibussar bekostas av HOK. Billigt gemensamt boende är bokat. Barn får hela resan bekostad av HOK, för vuxna tas självkostnadspris ut.

### *Upptaktsträff 12 april*

Ambitionen är att åka till klätterhallen och klättra med ungdomarna, laga mat och äta tillsammans i klubbstugan och sedan samlas för att prata om vad ungdomarna vill med sitt orienteringsår 2025 och vad de vill göra i klubben. Totalkostnaden är svårbedömd, det handlar om spannet 3.000 – 10.000 kr. Kostnaden beror på hur många ungdomar som kommer och om ledare med grönt klätterkort kan medverka.

### *Rikslägret 2025*

Några ungdomar från HOK planerar att följa med på Rikslägret. HOK brukar bekosta detta.

### *Takbyte*

Yttertaget på den gamla delen av klubbstugan behöver bytas ut. HOK har fått en första offert á c:a 210.000 kr. Ytterligare två firmor är tillfrågade, där offert inte har inkommit. Ytterligare en firma ska tillfrågas.

### *Rutindokumentet kring resor och läger*

Uppdatering av detta dokument godkändes av årsmötet. Smärre justering av några detaljer behöver göras innan det läggs ut på hemsidan.

### **Styrelsen beslutar att**

- bekosta busshyra för hela klubben till Swedish League 31 maj. Kostnader för mat till deltagarna kan tillkomma i senare beslut.
- i förväg specificera en avgift för vuxna 200 kr/person för tävlingsresan i april och 500 kr/person för tävlingsresan i juni.
- HOK bekostar upptaktsträffen 12 april avseende klätterhall och mat.
- att alla ungdomstränare får tidningen Orienteraren betald av HOK under 2025.
- att alla kostnader för barn som åker på Rikslägret 2025 bekostas av HOK.
- att takbyte ska göras på den gamla delen av klubbstugan, men vilken firma som ska hjälpa till och om eget arbete av medlemmar kan göras beslutas senare, efter beaktande av inkomna offerter.

## 7. Inkomna/kvarvarande ärenden för behandling

### *Prideaktivitet*

HOK har fått inbjudan att medverka i Härnösands centrum 12 – 15 juni. Vi ska höra av oss senast i april för att meddela om vi kan vara med eller inte.

### *Vindkraftspengar*

Ansökan ska inskickas till HEMAB senast 31 mars. Flera idéer bollades friskt. Skidskytteutrustning (ev. tillsammans med BIK), förlängd trappa vid HOK-stugan, förbättrad uteplats samt inköp av radiokontroller (ROC) diskuterades.

### **Styrelsen beslutar att**

- HOK inte har möjlighet att medverka i Prideaktiviteten i juni.
- flera olika ansökningar om vindkraftsmedel inskickas senast 31 maj.

## 8. Nyhetsbrev

Nästa nyhetsbrev får vi diskutera vidare. Exempel på punkter kan vara skidorientering, indoororientering samt rapport från årsmötet.

## 9. Övriga frågor

### *Det moderna ledarskapet – SOFT*

Björn föreslår att hela styrelsen går denna utbildning under året.

### *Hantering av stadgekommitté*

Vi diskuterade flera specifika personer att tillfråga.

### *Inköp av ROC:ar (Radio Online Control)*

Diskussion kring kostnader och ev. kommande beställning. Troligen behövs två ex., kostar c:a 8000 kr/st.

### *Klubbkläder*

Förslag att byxor inte längre köps in av klubben, eftersom det finns så olika individuella önskemål när det gäller just byxor. Bra att t.ex. hänvisa direkt till Noname för personliga inköp av byxor.

### *Skärsviken*

Fråga har inkommit till HOK om vi har idéer att utveckla området kring Skärsviken, med anledning av att särskilda fondmedel för detta finns tillgängliga.

### **Styrelsen beslutar att**

- HOK inte köper in orienterings/-träningsbyxor framöver.

## 10. Nästa möte

Nästa styrelsemöte är 16 april (digitalt) kl 18.15-19.45.

Kommande möten föreslogs till 7 maj (fysiskt), 21maj (fysiskt), 2 juni (fysiskt) och 20/8 (fysiskt). Tid för alla möten preliminärt kl 18.15-19.45. Mötesdatum för hösten bestäms senare.

## 11. Mötet avslutas

Ordförande Björn Larsson förklarar mötet avslutat.

---

Ulf Lindahl  
Sekreterare

---

Björn Larsson  
ordförande

---

Anita Galin  
justerare